
HøBJERGGAARD G RU N D EJ ER FO RE N I N G

REFERAT

Der var 22tremmØdte som repræsenterede 17 af de 49 parceller.

1. Valg af dirigent

Gerner Nielsen (nr. 18) blev valgt til dirigent. Han konkluderede at generalforsamlingen var lovligt

indkaldt.

2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år vl Anne Dorte nr 70

Efter sidste års generalforsamling konstituerede bes§relsen sig som følger:

Formand Anne Dorte Lindhoff (ADL, nr. 70)

Næstformand Niels Lerke ( NL, nr.62)

Kasserer

Sekretær

Medlem

JØrn Erik Schmidt (JES, nr. 1.0)

Lone Kampler ( LK, nr 20 )

Hans Hjort-Hansen (HH, nr. 88)

Suppleanter: Peter Szabo ( PS, nr 38 ) og Lone Hjerrild Hansen ( LHH, nr 80 )

Formanden orienterede om årets arrangementer og gav en kort status. Hovedaktiviteterne var:

Vi har afholdt 2 møder.
Det første primært for at konstituerer os men også for at drøfte hvad der var vigtigt at arbejde med i

året der kom. Dertil fik vi hjælp af en altid aktiv beboer som havde læst i Berlingske Business at TDC

var klar med gratis tilslutning til fibernet i København.

Vitog dette emne op da der var bred enighed om at hastigheden på internettet kunne blive
bedre/hurtigere.

TDC svar var: De begynder på vestegnen hvor ca. 4000 husstande får tilbud om gratis tilslutning.
Næste skridt kan de ikke oplyse om aht konkurrencehensyn.

Fibias svar var: Det bliver for dyrt for vores lille forening da der ikke er fiber i vores vej.

Oisters svar var: De har kun mobilløsninger.

You Sees svar var: Det vil blive for dyrt at tilkoble os da der ikke er fiber i vores vej. Nogle er tilkoblet
COAX via antenne til "nogle andre" i området men de parceller er ikke en del af vores forening og
vender ud mod Ravnsnæsvej.

3 lnternets svar var: De kom med et tilbud, ikke til foreningen men til hver enkel husstand. Tilbuddet
vedhæftes.
Efterfølgende har vi dog fået en ny kontakt til 3 og vi forventer at holde et møde med dem i august

for at se på et tilbud til foreningen.

Fastelavn er en fast opgave for bestyrelsen og i år d. 3/3 kom der ca 25 voksne og 13 børn. Lidt færre

end vanligt men stadig meget hyggeligt samvær.
I år havde vivoksentØnde, som foreslået på sidste års generalforsamling.

2 bestyrelsesmøde blev brug på at evaluerer de indkomne forslag/tilbud og på at planlægge

generalforsamlingen.



Vi har altid et indlæg af forskellig karakter efter vores generalforsamling og i år faldt valget på

Tormod Hessel fra Birkerød lokalhistoriske arkiv.

Vores "nye" hjemmeside Nobisvej.dk slider vi stadig med. Det er ikke nemt at få overført vores
domæne så nu må vi have en ekspert på banen.

Vedligehold af sø-omgivelserne, sti og fællesareal udføres stadig af nogle frivillige og ulønnede
entusiaster omkring søen.

I perioder er der lidt smattet/ glat på den grønne sti så vi vil forhører os hos kommunen om de

kunne smide flis på.

Formanden informerede om kommunens info "Grundejer.dK som bliver opdateret hver 3 måned og

lagt på nettet. Der er mange gode informationer bla. om renovering af broerne, trafikomlægninger
og kommende tiltag fra kommunens side bla. Affaldssortering.

Anden info fra bestyrelsen:

o Solgte huse: nr 7 og!7
o Huse til salg: nr. 88 og 40 og 58 og 50 og 9
o lndbrud: Nr. 60 i maj måned-

o Regler for larmende adfærd/ motoriserede haveredskaber blev besluttet på generalforsamling i

2005. Reglerne er som folger:
På hverdage er der ingen tidsbegrænsning.
Lør-søn og helligdage henstiller vi til at motoriserede haveredskaber kun benyftes fra kl. 10-14

MEN TAG ALTID HENSYN OG VIS COD NABOÅND.

o Det henstilles til at man samler sine hunde-efterladenskaber op og ikke smider poser i

hybenbuskene mm.

I

I KOMMENTARER TIL FORMANDENS BERETNING

Herefter blev formandens beretning godkendt.

Gerner nr 18 holdt herefter et kort indlæg om Bo Trygt som er et initiativ fra ældresagen.

Jeg er i forbindelse med mit virke i Ældre Sagen i dialog med mange furskellige virksomheder og
organisationer, blandt andet med TryghedsGruppenÆrygFonden.

Som en del af vores store indbrudssatsning har vi uddannet et korps af dygtige og uvildige

indbrudseksperter (vi kalder det Bo trygt korpset), som gratis tilbyder at komme ud til vejlaug
grundejerforeninger, beboergrupper, foreninger og ildsjæle og fortælle om den aktuelle
indbrudssituation, gå en tryghedsvandring i kvarteret, holde et 45 minutters oplæg om sikring,

nabohjælp og hvad man som enkeltperson og kvarter kan gøre for at forebygge indbrud.

Tilbuddet er uvildigt af enhver kommerciel interesse og tilbydes alle, der blot kan samle minimum 15

personer. Hvis I eller nogle af jer jeres medlemmer vil have besØB kan I læse mere og bestille her:

www.botrygt.dk/korps



5.

Forelæggelse af regnskab tilgodkendelse v/ JØrn Erik nr 10

Kassereren (JES) fremlagde det reviderede regnskab for perioden 1. april 2A78 - 31. marts 2019. Der er

ingen restancer.

Regnskabet blev godkendt og kontingentet blev vedtaget til 200 kr årligt.

Forslag fra bes§relsen

Bestyrelsen foreslog at kontingentet fortsætter uaendret. (200 kroner årligt pr husstand)

Forslaget blev godkendt.

Forslag fra medlemmer

Der var ingen forslag.

Valg af medlemmer til bestyrelsen

FØlgende bestyrelsesmedlemmer var på valg; Niels Dam Lerke (62 ) Hans Hjort-Hansen ( 88 )

og Lone Kampler ( 20 ) . Alle blev genvalgt.

Valg af 2 suppleanter til bes§relsen

Peter Szabo nr. 38 og Lone Hjerrild Hansen nr 80 stillede igen op og blev valgt.

8. Valg af I revisor og 1 revisorsuppleant

Både Hans Vesterby (nr. 8) og Torben Haurum (nr. 70) blev genvalgt som henholdsvis revisor og

revisorsuppleant.

9. Eventuelt.

Søren nr 66 foreslog at afholde et loppemarkedet i aug. Der var enighed om at det var en god ide. Søren

( 66 )er tovholder

Der er udsendt invitation på mail og i postkassen.

Pernille nr. ll viloprette en facebook-Bruppe for husstandene på Nobisvej

Herefter sl ufi ede de n ordinæ re generalforsa m I i ng.

7.

EFTER GENERAIFORSAMTING EN FORTALTE TORMOD
LOKALHISTORISK ARKTV OM BIRKERøDS HISTORIE.BI

sEL FRA BIRK

D,

Lone Kampler
Referent

ø,ff '?
Anne Dorte Lindhoff

Formand



HøBJ ERGGAARD GRU N DEJ ERFORENING

ARSRRppoRT FoR Åner 01-04-2018 - 31-03-2019

lndtægter
Kontingent

INDTÆGTER IALT

Udgifter
Arealvedligeholdelse
Generalforsamling
Fastelavn
Hjemmeside ..............
Blomster til tilflyttere
Bestyrelsesmøder
Gaver m.v.
Adm.og gebyrer

UDGIFTER IALT ........

ARrTS RESULTAT

AKTIVER
Bankindståertde ....;..-i...:...;......
Tilgodehavender

AKTIVER IALT ........

PASSIVER & EGENKAPITAL
Forudbetalt
Skyldige omkostninger .............

GÆLD I41T........

Egenkapital pr. 01.04.18
Arets resultat

EGENKAPITAL IALT

PASSIVER IALT

Birkerød, den 07.maj 2019

JørnE. Schmidt
Kasserer

Renter

2018/19
kr.

9.800,00

9.800.00

2.395,50
3.146,35

883,00
200,00

1,400,00

2.125,44
10.150.29

(350.29t

7.107.85
7.107.85

22.313,46
(350,29)

21 .963,17

29.071,02

2017118
kr.

9.800

J
9.800

15.700
3.504
1.228

200
1.050

1.655
2t33?

BUDGET BUDGET
2019120 2017118

kr kr

9.800 9.800

9.800 9.800

1.000
2.500
3.100
1.000

400
1.200

200
2.000

11.400

1.500
20.000

3.000
400
400

1.000
200

1.500
28.000

(13.537) (1.600) (18.200)

25.277B2- 
- --25.?Æ?--3.800.00 200

29.071,02 25.463

g.iso
3.150

35.850
(13.s37)

22.313

25.463

Tilgodehavende kr. 3.800 er efterfølgende indgået.

Birkerød, den 07.maj 2019

Hans Vesterby
Revisor


